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Skrivelse till trafiknämnden om snöröjning och halkbekämpning i Fagersjö för att 

kollektivtrafiken ska kunna fungera 

 

Hej trafiknämnden  

 

Snön har fallit och på många håll har halkbekämpningen fungerat bra, men i Fagersjö så 

har den tyvärr inte fungerat. Vill med detta brev uppmärksamma er på att vi behöver se 

över prioriteringen av snöröjning samt halkbekämpning i Fagersjö. Det som händer varje 

år är att Fagersjös bussar inte kommer upp för backarna i Fagersjö längs Havsörnvägen på 

grund av att det blir för halt. Detta hände senast den 27 februari och busstrafiken stängdes 

av i ca 24 timmar. Vi anser att det inte är acceptabelt att de 3 000 invånarna i Fagersjö blir 

avskurna från kollektivtrafik i 24 timmar eller mer. Vi i Farsta Stadsdelsnämnd vill därför 

uppmana er att ni uppdrar åt er förvaltning och dess entreprenörer att tillsammans med 

Farsta stadsdelsförvaltning ta fram en åtgärdsplan ihop med SL (landstingets 

trafikförvaltning), Bussbolaget Keolis och deras skyddsombud så att kollektivtrafiken kan 

fungera. I åtgärdsplanen vill vi se hur det går att göra halkbekämpningen bättre men även 

se om det går att inrätta bättre hållplatslägen på Havsörnsvägen. 
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